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 12 februari 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 1 

Bättre skola, SIQ:s kvalitetspris till Condorens förskolor 
 

 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

Condorens förskolor har för andra gången fått SIQ:s kvalitetspris Bättre skola. Enheten 

Condorens förskolor består av enheterna Hästhagen, Kristallen och Optimus. Förskolornas 

arbetsätt är inspirerat av Reggio Emilia-filosofins pedagogik. 

Ordförande Tobias Nässén informerar om att han har besökt förskolan och överlämnat en 

blombukett.  

Chefen för enheten, Tuula Auala kommer att närvara vid nämnden vid ett senare tillfälle 

och beskriva hur enheten arbetat för uppnå den höga kvaliteten i verksamheten.  

- - - - - 
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 12 februari 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 2 Dnr UBN 2014/22-630 

Kvalitetsanalys för förskola och skola i Nacka kommun 

år 2014 
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

2. Utbildningsnämnden kompletterar de befintliga nyckeltalen i utbildningsnämndens 

måluppföljning med nyckeltalet Andel personal med pedagogisk högskoleutbildning i fritids-

hemmet med målvärdet 36 procent.  

3. Utbildningsnämnden ger utbildningsenheten i uppdrag att genomföra de åtgärder som 

tas upp i kvalitetsanalysen. 

Ärendet 

Utbildningsenheten har tagit fram en rapport som ger en samlad bild av kvaliteten i Nackas 

utbildningssystem, från förskola till och med gymnasieskola. I rapporten finns även en 

redovisning avseende vuxenutbildningen, som arbets- och företagsenheten svarar för. 

Rapporten ger en lägesbild baserad på de kvalitetsanalyser som förskolor och skolor verk-

samma i Nacka lämnat in samt annan uppföljning och utvärdering. I år har även intervjuer 

genomförts med rektorer, förskolechefer och elever på 19 utvalda enheter för att ge ytter-

ligare underlag i analysen. Utöver redovisningen per skolform finns i årets kvalitetsanalys 

en särskild redovisning av förskolors och skolors systematiska kvalitetsarbete och elevers 

ansvar och inflytande. 

Utbildningsenheten bedömer att utbildningsnämndens kvalitetssystem på det stora hela 

stödjer utvecklingsarbetet väl, men att det är viktigt att fortsätta att utveckla systemet. 

Utbildningsenheten föreslår att utbildningsnämnden antar ett nytt nyckeltal som gäller ut-

bildningsnivån hos personalen i fritidshem. Utbildningsnämnden har under flera år haft ett 

nyckeltal som gäller utbildningsnivån hos personalen i förskolan, vilket har hjälpt till att 

sätta ljus på denna fråga. Utbildningsenheten menar att det är viktigt att även uppmärk-

samma behovet av tillgång till personal med pedagogisk högskoleutbildning i fritidshemmet 

för att säkra god kvalitet i verksamheten. Andelen personal med pedagogisk högskoleut-

bildning var i Nacka 32 procent hösten 2013. Det är visserligen något över andelen i länet 

totalt, som var 29 procent, men väsentligt lägre än riksgenomsnittet på 53 procent.   

Kommunens kvalitetsanalys uppmärksammas i det nyhetsbrev som skickas ut till förskolor 

och skolor. Resultaten kommer också att presenteras på kommunens webbplats och ett 

pressmeddelande skickas ut.  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 2 forts 

 

Resultaten tas också upp på vårens kvalitetsdag samt chefsmöten och möten för huvudmän 

som utbildningsenheten ordnar. Syftet är att stimulera till diskussioner och arbete med de 

frågor som lyfts fram i kommunens kvalitetsanalys, samt att ge näring till förskolors och 

skolors eget kvalitetsarbete.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-02-03 

Kvalitetsanalys för förskola, skola och vuxenutbildning 2014 

 

Yrkanden 

Magnus Söderström yrkar för Miljöpartiet att målvärdet i det föreslagna nya nyckeltalet i 

utbildningsnämndens måluppföljning Andel personal med pedagogisk högskoleutbildning i fritids-

hemmet (beslutspunkt 2) ska vara 53 procent. I detta yrkande instämmer Espen Bjordal för 

Socialdemokraterna. 

 

Bjordal föreslår att ett nytt nyckeltal ska införas. Förslaget är att det ska vara maximalt 14 

barn per årsbetande pedagog. 

 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag. Samt avslag på 

Söderströms och Bjordals ändrings- respektive tilläggsförslag. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Tobias Nässén ställer först förslaget att notera informationen till protokollet 

mot avslag och finner att nämnden beslutat att bifalla detta. 

Ordföranden ställer sitt bifall till utbildningsenhetens förslag att nyckeltalet i utbildnings-

nämndens måluppföljning Andel personal med pedagogisk högskoleutbildning i fritidshemmet ska 

vara målvärdet 36 procent mot Söderströms förslag att målvärdet ska 53 procent. 

Nämnden beslutar i enlighet med ordförandens yrkande. 

 

Ordföranden ställer sitt bifall till utbildningsenhetens förslag att nämnden ska ge utbild-

ningsenheten i uppdrag att genomföra de åtgärder som tas upp i kvalitetsanalysen och 

finner att beslutat att bifalla detta. 

Ordföranden ställer Bjordals föreslag att ett nytt nyckeltal ska införas som innebär att det 

ska vara maximalt 14 barn per årsbetande pedagog mot sitt avslag till detta och finner att 

nämnden beslutat i enlighet med sitt förslag. Förslaget har därmed avslagits. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 2 forts 

 

Reservation 

Espen Bjordal reserverar sig för Socialdemokraterna mot beslutet och antecknar: 

 
Utbildningsnämnden kompletterar de befintliga nyckeltalen i utbildningsnämndens måluppföljning med 

nyckeltalet Andel personal med pedagogisk högskoleutbildning i fritidshemmet med målvärdet 36 procent.  

 
Socialdemokraterna yrkar istället på att målvärdet i likhet med rikssnittet ska ligga på 53 % i 

Nacka. Socialdemokraterna yrkar också på att vi inför ett nyckeltal på max 14 barn per 

helårsarbetande fritidspersonal. 

Vi tycker att detta en viktig markering från nämnden för att frågan på riktigt tas på allvar.  

 

Enligt lärarförbundet var det inte ovanligt att vi på 80 -talet hade 15 barn på 3 personal på 

fritidshemmen, Idag har vi i Nacka på vissa skolor grupper på fritids på över 60-70 barn 

och då är det 3 vuxna som arbetar med gruppen, i flera fall är det ingen av dem som har 

någon formell utbildning för fritidshem.    

Fritidshemmen är kanske den verksamhet inom skolan som vi värnar minst om, och under 

hela 2000-talet har varsamheten fått mycket kritik, för dålig pedagogisk verksamhet, för 

stora barngrupper, bristande omsorg med mera. Det finns goda möjligheter inom Fritids-

hemmen att förenar omsorg och pedagogik där man bl.a. har möjlighet att sätta in eleven 

och dess lärande i ett sammanhang, jobba vidare med uppgifter från skolan, läxhjälp m.m. 

Forskning visar också att Förskolepedagogik hjälper elever att lära sig situationsanpassad 

och höjer skolresultaten. 

Denna utveckling gäller hela landet men i Nacka är situationen extra alarmerande. 

Elevgrupperna på fritids har ökat radikalt under de senaste 10 åren. 2006 gick 37 barn per 

fritidsavdelning, år 2014 hade gruppen vuxit till i snitt 53 barn per avdelning (en ökning 

med 43 %). Fritidshem som drivs i enskild regi i Nacka är elevgrupperna uppe i 67 barn per 

fritidsavdelning (67 % över rikssnittet). I Sverige går i snitt 40 barn per avdelning, vilket 

visar att barngrupperna på fritids i Nacka ligger över snittet i Sverige och har ökat mycket 

över tid. 

Vidare är det få i personalen som har en pedagogisk högskoleutbildning. I Nacka är ande-

len årsarbetare med pedagogisk högskoleutbildning 34 %, (på fritidshem i som drivs i en-

skild regi endast 11 %) medan andelen i Sverige är 54 %. 
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 Utbildningsnämnden 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 2 forts 

Protokollsanteckning 

 

Magnus Söderström antecknar för Miljöpartiet: 

Miljöpartiet i Nacka är glada över att Nackas förskolor och skolor över lag håller en hög 

kvalitet. Vi ser dock ett stort utvecklingsområde när det gäller elevernas möjligheter till 

reellt inflytande. Mer än var tredje elev i grundskolan anser att de inte är med och planerar 

arbetet i skolan och i gymnasieskolan upplever varannan elev att de inte kan påverka 

arbetssättet under lektionerna. Vi i Miljöpartiet är övertygade om att elevinflytandet är en 

nyckelfaktor när det gäller att stärka elevers motivation, självförtroende och självkänsla. 

Om elever bjuds in till att få påverka sin egen vardag i klassrummet kommer de också på 

sikt att ta ett större ansvar för ordning och arbetsro.  

Vi har lämnat in ett politikerinitiativ för att utreda om det finns möjligheter att stärka 

kommunikationen mellan utbildningsenheten och kommunens elever. Vi tror att det är ett 

steg på vägen för att hitta en strategi för att hantera dessa viktiga frågor. 

Det är glädjande att fritidshemmen nu kommer att finnas representerade med ett eget 

nyckeltal i kommunens kvalitetsarbete när det gäller andelen högskoleutbildad personal. Vi 

hade hoppats att målsättningen skulle vara högre och tycker det är rimligt att målet ska vara 

att andelen högskoleutbildade fritidspedagoger ligger på 53 % som är det nuvarande 

riksgenomsnittet. 

- - - - - 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 3 Dnr UBN 2014/239 

Observationer i VÅGA VISA hösten 2014 samt 

uppföljning av observationer hösten 2013 
 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

2. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsdirektören att genomföra kontrollbesök på 

förskolan Solstrålen samt påtala behovet av åtgärder för ansvarig ägare.  

Ärendet 

Hösten 2014 genomfördes observationer på sju förskolor och tre grundskolor i Nacka 

inom ramen för kommunsamarbetet VÅGA VISA. 

Observationerna visar på en jämn och hög kvalitet på förskolorna. Förskolorna har gene-

rellt en god värdegrund. Särskilt goda omdömen får Chrysolitens och Källans förskolor, där 

struktur i verksamhet och kvalitetsarbete tillsammans med pedagogernas förhållningssätt 

och förskolechefens ledning lyfts fram. En förskola har lite lägre resultat och där föreslås 

uppföljning av att åtgärder sätts in.  

 Även skolorna kännetecknas enligt observationerna genomgående av god värdegrund 

Återkommande styrkor är arbetet med IT och även fritidshemmets verksamhet. 

Myrsjöskolan och Backeboskolan får mycket goda omdömen genomgående.  Förbättrings-

områden som tas upp på alla skolor är elevernas kännedom om kunskapskrav.  

Uppföljningarna av dem som observerats för ett år sedan visar att förskolor och skolor 

använt rapporterna för att utveckla verksamheten och att de förbättringsområden som lyfts 

utvecklats.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-02-02 

Bilaga 1: Uppföljning av observationer hösten 2013 

Bilaga 2: Metoden för observationer i VÅGA VISA 

Bilaga 3: Observationsrapporter med ev kommentar från förskolechef/rektor hösten 2014 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 3 forts 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 4 Dnr UBN 2014/133-049 

 

Årsbokslut 2014 för utbildningsnämnden 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar fastställa årsbokslut för 2014. 

 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Utbildningsnämndens årsbokslut för 2014 innebär ett överskott jämfört med budget på 9,7 

miljoner kronor vilket motsvarar en avvikelse om cirka 0,4 procent. Överskottet kan fram-

för allt hänföras till förskola och pedagogisk omsorg, fritidshemmet och gymnasieskolan. 

Grundskolan har å andra sidan ett underskott, likaså likvärdighetsgarantin för barn och 

elever i stort behov av särskilt stöd. 

Verksamhetsresultatet för utbildningsnämnden visar på mycket goda resultat och även i 

jämförelse med andra kommuner och riket. Trots dessa goda resultat så når verksam-

heterna inte upp till den ambitionsnivå som utbildningsnämnden beslutat om för vissa 

nyckeltal.   

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-01-21 

Bilaga 1. Jämförande nyckeltal 

Bilaga 2. Verksamhetsberättelse 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 5 Dnr UBN 2015/31-610 

Förtydligat huvudmannaansvar enligt skollagen mellan 

utbildningsnämnden och kommunstyrelsen 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden noterar den lagrumsindelade redovisningen av hur skollagens 

huvudmannaansvar fördelar sig mellan utbildningsnämnden och kommunstyrelsen 

utifrån av kommunfullmäktige antagna reglementen (”lagrumsnyckel”). 

2. Utbildningsnämnden noterar informationen i övrigt till protokollet. 

 

Ärendet 

I skollagen används begreppet ”huvudmän inom skolväsendet”: Begreppet innebär att 

kommunen är huvudman för kommunalt drivna skolor och att fristående skolor är sina 

egna huvudmän. Eftersom skollagens huvudmannabegrepp skiljer sig åt från hur Nacka 

generellt definierar vad som är en ”huvudman”, har stadsdirektören låtit göra en utredning 

som ska visa hur ansvaret som huvudman enligt skollagen fördelar sig mellan utbildnings-

nämnden som finansieringsansvarig nämnd och kommunstyrelsen som ansvarig för de 

kommunala skolorna. Under arbetet blev det tydligt att det politiska ansvaret för den del av 

skollagens huvudmannaansvar som innebär att tillhandahålla skolverksamhet, ska ligga på 

kommunstyrelsen. I de reglementen som kommunfullmäktige antog i november 2014 för 

den nya nämndorganisationen har därför skillnaden mellan utbildningsnämndens och 

kommunstyrelsens ansvar tydliggjorts. Till stöd för att i vardagen lätt se vem som ansvarar 

för vad, har en så kallad lagrumsnyckel tagits fram. I den står det vilken nämnd som är 

ansvarig för vilket lagrum i skollagen.  

 

Handlingar i ärendet 

Juridik och kanslienhetens tjänsteskrivelse 2015-12-18 

Bilaga Huvudmannautredning  

Bilaga Lagrumsnyckel 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till Juridik och kanslienhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
 



 
12 (19) 

 12 februari 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 6 Dnr UBN 2015/277-611 

Medborgarförslag om läxhjälp 
Medborgarförslag från Malin Strand 
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden noterar informationen om den läxhjälp som finns i kommunen.  

2. Utbildningsnämnden förklarar förslaget färdigbehandlat. 

 

Ärendet 

En medborgare har föreslagit att Nacka kommun borde införa gratis läxhjälp för alla i 

grundskolan till gymnasiet. Avsikten är att det ska bli lättare för elever som av olika an-

ledningar inte studerar hemma att få hjälp med läxorna. Läxhjälpen skulle kunna förläggas 

till något av biblioteken.  

Utbildningsenhetens utredning visar att det finns läxhjälp i kommunen. Det erbjuds bland 

annat i Dieselverkstadens bibliotek i en form som liknar den som medborgaren har före-

slagit. I en politiska majoritets förslag till mål- och budget för kommunen anges i, att bud-

getarbetet ska bedrivas med följande inriktning, att det även fortsatt ska finnas ett arbete 

för att skapa världens bästa skola, bland annat genom mer undervisning, stöd och läxhjälp 

för eleverna. Utbildningsenheten förslår därför att utbildningsnämnden noterar informatio-

nen till protokollet och förklarar förslaget färdigbehandlat. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2014-11-27 

Bilaga: Medborgarförslaget 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  
  



 
13 (19) 

 12 februari 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 6 forts 

Protokollsanteckningar 
 

Magnus Söderström antecknar för Miljöpartiet: 

Det är alltid väldigt kul att se att medborgare engagerar sig frågor och formulerar förslag på 

hur Nacka kan bli ännu bättre. Vi i Miljöpartiet anser dock  att det är bättre att satsa på att 

alla skolor ska ha tillgång till bemannade skolbibliotek då det är en satsning som skulle 

gynna alla skolor oavsett om man har valt en pedagogik som bygger på läxläsning eller inte.  

 

Moa Bergqvist antecknar för Socialdemokraterna: 

Vi socialdemokrater accepterar inte en utveckling där möjligheterna att lyckas blir beroende 

av vilken bakgrund en elev har. Skolan ska aktivt bidra till att utjämna människors livschan-

ser. Studier visar också att en likvärdig skola och höga resultat hänger ihop. De länder vars 

skolor presterar bäst är också de mest likvärdiga. Därför tycker vi socialdemokrater att alla 

elever i grundskolan och gymnasiet ska ges möjlighet till läxhjälp. Socialdemokraterna 

tycker att frågan om läxhjälp i skolan är en fråga som ständigt måste följas upp och ut-

vecklas i Nacka.  

- - - - - 
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§ 7 Dnr UBN 2015/25-214 

Yttrande över detaljplaneprogram för Älta Centrum 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden antar utbildningsenhetens förslag till yttrande.  

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

Ärendet 

Programförslaget syftar till att utveckla och förtäta Älta centrum. Förtätningen omfattar 

cirka 1 400 bostäder och b.l. a. en flytt av den kommersiella delen av centrum. I program-

met föreslås cirka 15 nya förskoleavdelningar. Dessutom behöver 16 befintliga avdelningar 

ersättas eftersom det föreslås bostäder på den mark där dessa ligger idag. Sammantaget be-

hövs då cirka 31 avdelningar. I förslaget ingår fyra nya förskolor med vardera cirka åtta av-

delningar. Strandparksskolan förslås rivas och en utbyggnad av Stavsborgsskolan föreslås 

och dessutom möjliggörs för skolplatser i nuvarande centrum. Förslaget gällande förskolor 

och skolor kommer att utredas vidare i kommande detaljplanearbete. 

Förslaget tar hänsyn till kommande behov gällande förskole- och skolplatser. Behovet av 

skolplatser är 600 -700 vilket är något högre än vad som anges i programmet. I samband 

med planeringen av skolan måste behovet av lokaler för fritids- och kulturverksamheter 

vägas in så samlokalisering kan ske.  För de förskolor som är planerade i flerfamiljshus är 

det viktigt att utemiljön planeras på ett sätt så att risken för konflikter med de boende mini-

meras. I Älta finns idag ingen fristående skolanordnare vilket är önskvärt ur mångfalds-

perspektivet.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-01-29 

Bilaga 1, Ältas nya centrum 

Bilaga 2, Yttrande över förslag till detaljplaneprogram för Älta centrum 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 8 Dnr UBN 2014/241-712 

Information om tillsyn och insyn av pedagogisk omsorg 

(familjedaghem) och fristående förskolor hösten 2014 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

Här redovisas en sammanfattning av de regelbundna och riktade tillsyns- och insynsbesök 

som gjorts under hösten 2014. Regelbunden tillsyn har genomförts i 55 verksamheter som 

bedriver fristående pedagogisk omsorg (familjedaghem). Där framkom att alla anordnare 

håller god kvalitet i det konkreta praktiska och pedagogiska arbetet men att kvaliteteten va-

rierar i det dokumenterade systematiska kvalitetsarbetet.  

En riktad tillsyn med uppföljning har utförts i en fristående förskola samt en uppföljning av 

insyn i en kommunal förskola. Båda förskolorna redovisade att de arbetar aktivt och kon-

struktivt med förbättringar i verksamheten. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-02-03 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 9 

 

Aktuell information 
 

Ärendet 

Ordförande Tobias Nässén informerar om att han besökt nämndens kvalitetsdag. Den är 

en del av nämndens satsning på forskning och utveckling. Vid dagen delades fjäderpriset ut 

till anställda som skrivit artiklar om skolans verksamhet.  

 

Utbildningsdirektör Susanne Nord rapporterar från en föreläsning om organisation och 

ledningsfrågor. 

 

Ordförande Tobias Nässén beskriver James Nottinghams bok om att uppmuntra lärandet. 

Nottingham är en känd forskare inom skolområdet. 

 

Ordförande Tobias Nässén informerar om en vid sammanträdet utdelad överenskommelse 

mellan Socialdemokraterna, Moderaterna, Miljöpartiet de gröna, Centerpartiet, Folkpartiet 

liberalerna och Kristdemokraterna angående nationella prov och betyg. 

- - - - - 
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§ 10 

Inkomna skrivelser 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del skrivelserna. 
 

Inkomna skrivelser 

Politikerinitiativ angående förslag att utreda en kommunikationsstrategi 

Skrivelse från Kommunal Sektion Öst angående att mäta relevant utbildning för 

fritidshemmets uppdrag 

Överenskommelse mellan Socialdemokraterna, Moderaterna, Miljöpartiet de gröna, 

Centerpartiet, Folkpartiet liberalerna och Kristdemokraterna angående nationella prov och 

betyg 

- - - - - - 

 

§ 11 

Avgivna skrivelser 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del skrivelserna. 
 

Avgivna skrivelser 

Ansökan om statsbidrag för omsorg på obekväm tid 2015 

Ansökan om statsbidrag för kvalitetssäkrande åtgärder inom förskolan, fritidshemmet och 

annan pedagogisk verksamhet till kommuner som tillämpar maxtaxa 

- - - - - 

 
 

§ 12 

Delegationsbeslut 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av besluten. 
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§ 12 forts 

Delegationsbeslut  

Ansökan om stämning avseende obetalda barnomsorgsavgifter 

Sammanställning av beslut fattade av handläggare för interkommunal ersättning 

Avauktorisation av pedagogisk omsorg 

 

Omsorg på obekväm tid. Avser Karolina Bolin & Peter Ahlin 

Omsorg på obekväm tid. Avser Rebecca Antonsen 

Omsorg på obekväm tid. Avser Fam Naim  

Omsorg på obekväm tid. Avser Karolina Bolin & Peter Ahlin 

Omsorg på obekväm tid. Avser Anne Gutschy & Christian Gutschy 

Omsorg på obekväm tid. Avser Anne Ulrika Bergquist 

Omsorg på obekväm tid. Avser Caroline Sävenberg 

Omsorg på obekväm tid 

Omsorg på obekväm tid  

Omsorg på obekväm tid  

Omsorg på obekväm tid  

Omsorg på obekväm tid  

Omsorg på obekväm tid  

Omsorg på obekväm tid 

- - - - - 
 
 

§ 13 

Kurser och konferenser mm 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av besluten. 

 

Kursinbjudningar 

Basjuridik för förtroendevalda 

- - - - - 
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§ 14 

Övrigt 
 

 

Magnus Söderström (MP) har lämnat in ett politikerinitiativ angående förslag att utreda en 

kommunikationsstrategi. Utbildningsnämnden beslutar att överlämna initiativet till 

nämndens direktör för beredning. 

 

Espen Bjordal (S) önskar att nämnden ska få information från Välfärd skola om hur de 

följer upp och utvärderar sin verksamhet och andra frågor. 

 

Margareta Jonsson (NL) ställer frågor angående delegationsbeslutet att ansöka om stäm-

ning hos tingsrätten om obetalda barnomsorgsavgifter. Utbildningsdirektör Susanne Nord 

informerar i ärendet.  

- - - - - 
 
 
 


